
Z  Á  P  I  S 
z 17. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 15. prosince 2021 od 18:00 hodin 

 ve velkém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města. 

Omluveni: František Dukát, Miloš Šimek, MUDr. Jan Vodička 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM 

MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 18 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města. Dále je přenos jednání vysílán on-line. 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 17. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2021 

2. Rozpočet města na rok 2022 

3. Majetkové převody 
A: Prodej části pozemků p. č. 838, 840, 841/1, 3851 a 4028 v k. ú. Soběslav 

B: Prodej části pozemků p. č. 3491/1 a 3491/13 v k. ú. Soběslav 

C: Prodej části pozemků p. č. 1827/1 a 1830/1 v k. ú. Soběslav 

D: Směna části pozemků p. č. 3 a 4 za části pozemků p. č. 2/1 a 905 v k. ú. Nedvědice 

E: Převod čtyř bytových jednotek v domě čp. 150/I a podílu na společných částech budovy  

a funkčně souvisejících pozemků 

4. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2022 až 2031 

5. Informace Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

6. Milostivé léto v Soběslavi 

7. Různé 

K tomuto bodu diskutovali: 

Bc. M. Bučinský – z důvodu nemožnosti aplikovat princip „Milostivého léta“ na pohledávky 

vymáhané městem požádal o stažení bodu č. 6 „Milostivé léto v Soběslavi“ z programu 

dnešního jednání ZM. 

Ing. J. Bláha – navrhl schválení programu dnešního zasedání s navrženou změnou (bod 7 

Různé bude bodem 6). 

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Program jednání byl schválen. 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Alena Krejčová, 

Ludmila Zbytovská a Ing. Petr Král. 
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Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 16 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 

Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Mgr. Alena Krejčová; Ing. Petr Král 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Michala Turka a Mgr. Irenu Molíkovou. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 16 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš; 

Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Michal Turek; Mgr. Irena Molíková 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 16. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 

K bodu 1 – Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2021 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

- Změna rozpočtu města na rok 2021 – Rozpočtové opatření č. ZM 4/2021 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 4/2021, kterým se zvyšuje celkový objem 

rozpočtových příjmů města na rok 2021 o 12.884.356,48 Kč a výdajů snižuje o 4.046.000 Kč. 

Z rozpočtového opatření č. ZM 4/2021 vzniká přebytek ve výši 16.930.356,48 Kč. Po 

provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů města částky 221.683.079,11 Kč 

a výdajů částky 230.348.387,18 Kč. 

Zároveň předložena informace o využití oprávnění rady města ke schválení rozpočtového 

opatření č. RM 1/2021 na jednání RM dne 2. 11. 2021. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

6. 12. 2021 projednal předložený návrh změny rozpočtu města na rok 2021 – Rozpočtové 

opatření č. ZM 4/2021 a doporučuje jej ZM ke schválení. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření  

č. ZM 4/2021 – v předloženém znění. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 2 – Rozpočet města na rok 2022 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

- Návrh rozpočtu města Soběslavi na rok 2022 

Návrh rozpočtu města Soběslavi byl zpracován v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb.,  

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích. 

Návrh rozpočtu na rok 2022 je sestaven jako schodkový, celkové příjmy dosáhnou částky 

183.624.706 Kč a výdaje 210.809.630 Kč, plánovaný schodek 27.184.924 Kč bude pokryt 

z dostatečné rezervy na běžných účtech města. 

Dále předložen návrh na uzavření veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotace určené na 

podporu zájmových spolků a sdružení mezi městem a TJ Spartakem Soběslav, SK Domečkem 

Soběslav, Florbalem Soběslav, Diakonií ČCE – středisko Rolnička Soběslav, a Správou města 

Soběslavi, s. r. o., vycházející z předloženého návrhu rozpočtu města Soběslavi na rok 2022. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

6. 12. 2021 projednal předložený návrh rozpočtu a doporučuje jej ZM ke schválení. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, Ing. J. Bláha. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2022 v předloženém znění. 

2) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotací ze schváleného rozpočtu 

města na rok 2022 s TJ Spartak Soběslav, z. s., SK Domeček Soběslav, z. s., Florbal 

Soběslav, z. s., Diakonií ČCE – středisko Rolnička Soběslav a Správou města Soběslavi,  

s. r. o. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 17 

Ing. Jindřich Bláha; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; 

Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner;  

Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek;  

Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Bc. Miloš Bučinský 

Usnesení bylo přijato. 

 

K bodu 3 – Majetkové převody 

A: Prodej části pozemků p. č. 838, 840, 841/1, 3851 a 4028 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k prodeji části pozemků p. č. 838, 840, 841/1, 3851 a 4028  

v k. ú. Soběslav pro potřeby realizace akce „Přestupní terminál Soběslav“ 
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Předložen návrh prodeje části výše uvedených pozemků Správě železnic, s. o., Praha,  

o celkové výměře 1.622 m
2
, která bude na zmíněných pozemcích realizovat stavbu 

odstavného parkoviště, které je součástí akce „Přestupní terminál Soběslav“. Navržená cena 

prodeje činí 1.763.700 Kč, tj. 1,5 násobek ceny dle znaleckého posudku. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Bláha – doplnil, že Správa železnic nyní žádá o vydání stavebního povolení. Po jeho 

vydání bude soutěžit dodavatele a celá akce by měla být společně s výpravní budovou 

dokončena v létě příštího roku. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – L. Zbytovská, Bc. M. Bučinský, 

občané – V. Hanzalová (vyjádření za SŽ). 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků p. č. 838, p. č. 840, p. č. 841/1,  

p. č. 3851 a p. č. 4028, vše v k. ú. Soběslav, o celkové výměře 1.622 m
2
, které jsou ve 

vlastnictví města Soběslav, Správě železnic, státní organizace, Praha, za cenu dle znaleckého 

posudku, tj. 1.763.700 Kč + DPH. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej části pozemků p. č. 3491/1 a 3491/13 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k prodeji části pozemků p. č. 3491/1 a 3491/13 v k. ú. Soběslav 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/255/2021 ze dne 30. 11. 2021 předložen návrh prodeje 

části výše uvedených pozemků společnosti EG.D, a. s., Brno, o celkové výměře 282 m
2
 za 

cenu 330 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku, celkem tedy 93.060 Kč. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků p. č. 3491/1 a p. č. 3491/13 o celkové 

výměře 248 m
2
 v k. ú. Soběslav v lokalitě Na Brabci, které jsou ve vlastnictví města Soběslav, 

společnosti EG.D, a. s., Brno, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 93.060 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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C: Prodej části pozemků p. č. 1827/1 a 1830/1 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k prodeji části pozemků p. č. 1827/1 a 1830/1 v k. ú. Soběslav 

V návaznosti na usnesení RM č. 20/230/2021 ze dne 2. 11. 2021 předložen návrh prodeje 

části výše uvedených pozemků paní Renátě Pánkové, Klenovice, o celkové výměře 75 m
2
 za 

cenu 400 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku, celkem tedy 30.000 Kč. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků p. č. 1827/1 a p. č. 1830/1 o celkové 

výměře 75 m
2
 v k. ú. Soběslav, které jsou ve vlastnictví města Soběslav, Renátě Pánkové, 

Klenovice, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 30.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

D: Směna části pozemků p. č. 3 a 4 za části pozemků p. č. 2/1 a 905 v k. ú. Nedvědice 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva ke směně pozemků p. č. 3 a 4 za p. č. 905 v k. ú. Nedvědice 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/258/2021 ze dne 30. 11. 2021 předložen návrh směny 

výše uvedených pozemků mezi paní N. Hlaváčkovou a městem Soběslav. Rozdíl ve výměře 

ve prospěch města je 126 m
2
, který paní Hlaváčková uhradí městu za cenu dle znaleckého 

posudku, tj. 150 Kč/m
2
, celkem tedy 18.900 Kč. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje směnu části pozemků p. č. 905 a p. č. 2/1 o celkové výměře 

183 m
2
 ve vlastnictví města Soběslav za části pozemků p. č. 3 a p. č. 4 o celkové výměře  

57 m
2
, ve vlastnictví Niny Hlaváčkové, Planá nad Lužnicí, vše v k. ú. Nedvědice, rozdíl ve 

výměře doplatí paní Hlaváčková dle znaleckého posudku, tj. 18.900 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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E: Převod čtyř bytových jednotek v domě čp. 150/I a podílu na společných částech 

budovy a funkčně souvisejících pozemků 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k převodu čtyř bytových jednotek v čp. 150/1 a podílu na 

společných částech budovy a funkčně souvisejících pozemků 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/256/2021 ze dne 30. 11. 2021 předložen návrh 

bezúplatného převodu bytových jednotek vybudovaných svépomocí formou družstevní 

bytové výstavby v domě s původním čp. 151/I a sloučeného do současného čp. 150/I  

a úplatného převodu podílů na společných prostorech a pozemcích z vlastnictví města 

Soběslav do vlastnictví F. Dudy, J. a N. Vraštilových, M. a O. Martinů  

a A. a L. Paďourkových. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod čtyř bytových jednotek v domě čp. 150 na 

náměstí Republiky, historicky vystavěných svépomocí v roce 1971, a úplatný převod podílů 

na společných prostorech a pozemcích nacházejících se na p. č. 190/3, 189/7, 190/5, 190/6, 

190/7 a 190/8 v k. ú. Soběslav z vlastnictví města Soběslav do vlastnictví Františka Dudy za 

cenu 159.674 Kč, Josefa a Naděždy Vraštilových za cenu 139.085 Kč, Miloslava a Olgy 

Martinů za cenu 121.085 Kč a Adolfa a Ludmily Paďourkových za cenu 142.674 Kč, všichni 

bytem Soběslav, dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2022 až 2031 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: 

- Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2022 až 2031 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/252/2021 ze dne 30. 11. 2021 předložen návrh plánu 

financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2022 až 2031 – aktualizace 2021, 

zpracovaný pracovníky firmy Čevak, a. s., České Budějovice, který zajišťuje provozování 

vodohospodářského majetku města. Město má zákonnou povinnost zpracovávat tento plán. 

Důvodem zpracování aktualizace plánu bylo stanovení nových pořizovacích cen 

vodohospodářského majetku podle nového metodického pokynu ministerstva zemědělství. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 

2022 až 2031 v předloženém znění. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – Informace Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

Předložili: Ing. Jindřich Bláha – starosta města, Mgr. Alena Krejčová – předsedkyně Výboru 

pro rozvoj PZ Soběslav 

Přílohy: 

- Návrh nového člena Výboru pro rozvoj PZS 

- Návrh připomínek k 2. změně Územního plánu města Soběslav 

Ing. Jindřich Bláha předložil návrh na doplnění člena Výboru pro rozvoj PZ Soběslav  

o Ing. Jiřího Klímu, který s nominací souhlasil. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. P. Král. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města zvolilo za člena Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav  

Ing. Jiřího Klímu. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 14 

Ing. Jindřich Bláha; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; 

Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; 

Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdrželi se: 4 

Bc. Miloš Bučinský; Ing. Iveta Matějů; Ing. Petr Král; Ing. Jiří Klíma 

Usnesení bylo přijato. 

Mgr. Alena Krejčová informovala o pokračující činnosti Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny 

Soběslav. V návaznosti na usnesení ZM č. 14/107/2021 ze dne 28. 4. 2021 předložila návrh 

připomínek ke změně č. 2 územního plánu města Soběslav zpracovaný Výborem pro rozvoj 

PZ Soběslav. Připomínky byly předány pořizovateli – MěÚ v Soběslavi, OVRR, oddělení 

územního plánování a památkové péče. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Klíma, Bc. M. Bučinský, Ing. J. Bláha, 

občané – Ing. P. Plát, Z. Rux, Ing. R. Bryll (tajemník MěÚ). 

Usnesení 

Zastupitelstvo města bere na vědomí návrh připomínek k 2. změně Územního plánu města 

Soběslav zpracovaný Výborem pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 – Různé 

Ing. I. Matějů – informovala o jednání Kontrolního výboru ZM dne 9. 11. 2021, na kterém 

byly projednány tři podněty Z. Kozlíčka. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha, Mgr. A. Krejčová, 

občané – Ing. R. Bryll, S. Á. Němečková, paní Růžičková. 

Ing. J. Klíma – dotaz na reakci města ohledně ukončení praxe MUDr. Klimtové  

a MUDr. Voštové. 

Ing. J. Bláha – město si je vědomo důležitosti zajištění lékařské péče. Pokud si končící 

lékařky nenajdou náhradu, měla by zdravotní pojišťovna vypsat na uvolněná místa výběrová 

řízení. Město jedná se zubní lékařkou, která by měla zahájit svou činnost na poliklinice v 

Soběslavi pravděpodobně v dubnu 2022. Lékařka bude potřebovat pomoci formou zakoupení 

zubařského křesla. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Mgr. A. Krejčová. 

Z. Rux – dotaz, zda návrh připomínek zpracovaný Výborem pro rozvoj PZ Soběslav je podán 

jako připomínka ke změně č. 2 ÚP a jaký právní subjekt připomínky podal. 

Ing. J. Bláha – připomínky podávala Mgr. A. Krejčová jako členka zastupitelstva a jako 

občanka města. 

Pan Ženíšek – dotaz, zda město požádalo o předčasné užívání dokončené komunikace do 

Zvěrotic. 

Ing. J. Bláha – dle vyjádření dodavatelské firmy komunikace stále prochází staveništěm  

a tudíž ji není možné plně otevřít. Komunikace bude otevřena poté, co dojde k uzavření 

železničního přejezdu na Chlebov zhruba na přelomu února a března roku 2022. Zmíněná 

komunikace bude komunikací obce Zvěrotice. 

Paní Růžičková – dotaz, jak to vypadá s alternativní studií stavebních úprav parku u sv. Víta 

v Soběslavi. 

Ing. R. Bryll – Ing. Borusíkovi jsme předali veškeré potřebné podklady, z důvodu časového 

vytížení do dnešního dne nepodal nabídku na zpracování studie ani nevyjádřil jasný zájem o 

její zpracování. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha. 

Paní Růžičková – dotaz na údajné ukončení nájemní smlouvy na byt s bratry Červenkovými 

ke konci března 2022 a ukončení spolupráce s o. p. s. Mezi proudy. 

Ing. R. Bryll – informoval o současné situaci bratrů Červenkových a jednání se zástupcem  

o. p. s. Mezi proudy a paní S. Á. Němečkovou, současná smlouva na byt končí k 31. 12. 2021. 

Zvažujeme prodloužení smlouvy. Sociální práci bude zajišťovat SZO MěÚ. 

Ing. J. Bláha – smlouva bude prodloužena a situace následně v průběhu března zhodnocena. 
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S. Á. Němečková – v práci s bratry Červenkovými vidí pokrok, informovala o dohodě s Ing. 

P. Balounem (Banes) na úhradě nákladů o. p. s. Mezi proudy spojených s pokračováním 

sociální práce s bratry Červenkovými minimálně do března 2022.  

G. Pospíšilová – předložila nabídku spolku Naše Soběslav na úhradu dlužného nájemného za 

bratry. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 15. prosince 2021 v 19:25 hodin. 

 

 

 

 

 


